



AL BATINAH POWER COMPANY SAOG

Document No.

Issue Year

Revision

No.

Date

ABPC/HSE/JDV/0001

2014

00

June 4, 2014

Health, Safety and Environment (HSE) Policy Statement

Al Batinah Power Company SAOG is committed to achieving the highest possible HSE standards because we believe that it is our moral responsibility to ensure the well-being of our employees, visitors and contractors and to achieve the highest possible environmental performance on our operations.

Our goal is ZERO !
Zero harm to people, zero environmental incidents!

This commitment will be achieved through:

1. Identifying all significant workplace hazards and appropriately controlling the risks associated with them.
2. Setting HSE objectives supporting our policy and our commitment to continuous improvement of HSE performance.
3. Organizing our business activities in such a way that environment is protected, pollution is minimized and natural resources are efficiently utilized.
4. Training relevant staff in order to have an up to date view on best industry HSE practices.
5. Implementing an HSE management system aimed at our corporate and contractor teams.
6. Monitoring and maintaining compliance with all permits and legal requirements of the Sultanate of Oman.
7. Promoting an HSE culture by interacting constructively with staff, contractors and regulators and maintaining effective relations at all levels.
8. Organizing regular HSE management reviews and site walks.
9. Reporting HSE performance in an open and honest manner.
10. Communicating this policy effectively to all relevant stakeholders.
11. Ensuring adequate planning, preparation and response for emergency situations and associated crisis management.

شركة الباطنة للطاقة (ش م ع ع) هي ملتزمة بتحقيق أعلى معايير ممكنة للصحة والسلامة البيئية وذلك لأننا نعتقد أنه من مسؤوليتنا الأخلاقية ضمان رفاهة موظفينا والزوار والمقاولين وذلك لتحقيق أعلى مستوى من الأداء البيئي ضمن عملياتنا.

هدفنا هو: عدم الأضرار والمحافظة على صحة وسلامة الناس، وبيئة عمل خالية من الحوادث البيئية!

وسيتم تحقيق هذا الالتزام من خلال:

1. تحديد جميع المخاطر بشكل مناسب في موقع العمل والسيطرة عليها.
2. تحديد أهداف صحة والسلامة البيئية لدعم سياستنا والتزامنا التام لتحسين المستمر للوصول لأعلى مستويات الصحة والسلامة البيئية.
3. تنظيم أنشطة أعمالنا بطريقة يتم من خلالها حماية البيئة، والتقليل من التلوث وإستخدام الموارد الطبيعية بكفاءة عالية؛
4. تدريب الموظفين ذات الصلة من أجل أن يكون لديهم نظرة على أفضل الممارسات للصحة والسلامة البيئية في مجال الصناعي
5. تطبيق نظام إدارة الصحة والسلامة البيئية يستهدف مؤسستنا وجميع مقاولينا
6. رصد ومتابعة جميع النشريات والامتثال لجميع المتطلبات القانونية في سلطنة عمان.
7. تعزيز ثقافة الصحة والسلامة البيئية من خلال التفاعل البناء مع الموظفين والمقاولين والمنظمين والحفاظ على العلاقات الفعالة على جميع المستويات.
8. تنظيم مراجعات دورية للصحة والسلامة البيئية من قبل الإدارة
9. الإبلاغ عن أداء الصحة والسلامة البيئية في المؤسسة بطريقة شفافة وصادقة
10. توصيل هذه السياسة بشكل فعال لجميع أصحاب المصلحة المعنيين
11. ضمان التخطيط الملائم والاستعداد للاستجابة لحالات الطوارئ وإدارة الأزمات المرتبطة بها.

Signed:

Jurgen De Vyt (Chief Executive Officer)

Date:

June 4, 2014



Handwritten signature

Handwritten signature

Handwritten signature

Handwritten signature

Handwritten signature

Handwritten signature

Handwritten signature

Handwritten signature

Handwritten signature

Handwritten signature

Handwritten signature